
PRoToKoŁNRXXV/2oI7

z sesji Rady Gminy w Nowym Kawęczynie
odbytej 31 stycznia2OI7 r.

w sali konferencyjnej
Urzędu Gminy w Nowym Kawęczynte

Nowy Kawęczyn, dnia 31.01.2OL7 r.



Ad 7 Otuąrcle XI?V - elr SesJi Radg Gmlng.
przewodnicząca Rady Gminy w Nowym kawęczynie Małgo rzata

Meszka o godzinie II.o7 otworzyła xxv sesję Rady Gminy w Nowym
Kawęczynie.

Ad. 2 Stullerdzenźe prąuromocności obrąd-
Po Powitaniu radnych oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego
składu Rady wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozvłalające na
podejmowanie prawomocnych decyzji tźstę obecnoścl radngch,
sołtgsów orą:z gośct stanoullq załqcznlkl nr 7, 2, 3 do nźnlejszego
protokohl.

Ad.. 3 Przg|ęcte porzqdku obrąd.
przewodnicząca Rady Gminy Małgorzata Meszka przypomniała,

żę porządek xxv-ej sesji Rady Gminy w Nowym kawęczynie
przedstawia się następująco:
1. Otwarcie XXV-ej Sesji Rady Gminy.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. przyjęcie protokolu z obrad xxlv-ej sesji, która odbyła się w dniu

21 grudnia2016 r.
5. sprawozdanie wójta Gminy o podjęĘch dzialaniach w okresie

między sesjami Rady, a zvłłaszcza z wykonania uchwał Rady
Gminy.

6. Informacja o realizacji zadań ujęĘch w Gminnym programie
profilakĘki i Rozwiagywania problemów Alkoholowych oraz
Przeci:wdziałania Rozpowszechnianiu NarkoĘków w 20 1 6 roku.

7. Informacja o stanie realizacji inwesĘcji i remontów
zaplanowanych do wykonania w 2016 roku.

8. zapoznanie z uchutałą Regionalnej Izby obrachunkowej w sprawie
opinii doĘczącej projektu budżetu gminy na 2OI7 rok.

9. odczytanie projektu uchwaĘ w sprawie uchwalenia budzetu
gminy na 2017 rok.

10. Rozpatrzenie projektów uchwał i ich przyjęcie lub zajęcie
stanowiska.

11. Interpelacje, zapytania radnych i sołĘsów, oraz wolne wnioski.
12. Zakończenie obrad.

proponowany porządek obrad stanowi załqcznik nr 4 do
niniejszego protokołu.
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Ad. 4 Przyjęcie protokołu z obrad XXIV-ej §esji, która odbyła
się w dniu 21 grudnia 2O16 r.
przewodnicząca M. Meszka przypomniała, że protokół

NrXXIV/2jI6 z XIY sesji Rady Gminy, która odbyła się 21 grudnia
2016 r. znajduje się na sali. Następnie Przewodnicząca zarządziła
głosowanie w sprawie prąyjęcia protokołu Nr XXIV/ 2016. Rada Gminy w
obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu jednogłośnie
przyjęła protokół z XXIV-ej sesji.

Ad,. 5 Sprawozdanie Wójta Gminy o podJętych działaniach w
okresie między sesjani Rady, a zwłaszcza z wykonania
uchwał Rady Gminy.

Sprawozdanie Wójta za okres od 2 1.12.2016 r. do 31.01 .2oI7 r.

Uchwały podjęte na XXIV sesji Rady Gminy

Uchwała Nr xxIV/ III/2016 w sprawie zatwierdzenia Planów
Pracy Komisji
Uchwała Nr XXIV/ Il2/2016 w sprawie zatulierdzenia Planu Pracy
Rady Gminy
Uchwała Nr XXIV/ 11312016 w sprawie wyrażenia zgody na
wy dzierżawienie nieruchomo ści w trybie bezprzetar8owym
Uchwała Nr XXIV/II4/2jI6 w sprawie rocznego programu
współpracy Gminy Nowy kawęczyn z organizacjami
pozarządowymi na rok 2OI7
Uchwała Nr XXIV1115/2016 w sprawie uchwalenia Gminnego
program u profilaktyki i Rozvliryywania problemów Alkoholowych
na rok 2OI7

6. Uchwała Nr XxIV/Il6l2o16 w sprawie uchwalenia Gminnego
programu wspierania rodziny na lata 2ol7-2o19 w Gminie Nou.y
Kawęczyn
Uchwała Nr XXIV/ II7 /2016 w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Nołvy Kawęczyn na lata 2016 - 2otg
wraz z prognozą długu na lata 2016-2022
Uchwała Nr XXIV/ 718/2016 w sprawie zmian w budzecie gminy
na2016 rok

1.

2.

3.

4.

5.

7.

8.
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ponadto w okresie Ęm podjąłem następujące zarządzenia:

7. Zarządzenie Nr 66/2016 z dnia 21 grudnia
zmian w planie finansowym LJrzędu Gminy
2016 rok

2. Zarządzenie Nr 6712016 z dnia 21 grudnia
zmian w budżecie gminy na2016 rok

3. Zarządzenie Nr 68/2016 z dnia 2I grudnia
zmian w planie finansowym Urzędu Gminy
2016 rok

4.Zarządzenie Nr 6912016 z dnia 30 grudnia
zrnian w budżecie gminy na2016 rok

S.Zarządzenie Nr 70/2016 z dnia 3O grudnia
zmian w planie finansowym IJrzędu Gminy
2016 rok

2016 r. w sprawie
Nowy Kawęczyn na

2016 r. w sprawie

2016 r. w sprawie
Notvy Kawęczyn na

2016 r. w sprawie

2016 r. w sprawie
Nowy Kawęczyn na

wójt skomentował krótko sprawę reformy oświatowej.
Poinformował Że podczas prac komisji jak i zebrań mieszkańców trwały
rozmowy na temat tego jak rozvliryać sprawę owej reformy.

wójt przedstawił zebranym na sesji wniosek który wpłynął do
WÓjta GminY Noo'rry Kawęczyn od mieszkańców wsie: Budy Trzcińskie,
Franciszkany, Podfranciszkany, Podstrobów, Podtrzcianna, Rawiczów,
Nowy Rzędków, Rzędków, Stary Rzędków, Strzybo ga, Trzcianna Nowa
doĘczący reakĘwowania szkoły podstawowej w strzybodze. wójt
skomentował, że pismo mu schlebia Ęm, że mieszkańcy są zadow oIeni z
tejże szkoły i oceniają ją jako najlepsze gimnazjum w regionie. wójt
dodał Że Przez 27 lat miał skromny udział w tworzeniu tej szkoły. Dodał
ze nigdy nie było molvy o likwidacjitejże szkoły.
Wójt przypomniał o przesłanym rodzicom deklaracjom i proponowanym
w nich zmianach obwodów strzyboga i Trzcianna. wiale się to w duzej
mierze z dowozem uczniów do szkoł.
Dodatkowo Wójt ptzeanalizował przekazane rodzicom z obwodu
StrzYboga deklaracje zulia2ane z zadeklarowaniem do której szkoły pójdą
dzieci, czy do Trzcianny, c4 do Strzybogi. Klasyl-4 nie zgłosiły chęci
chodzenia do Szkoły Podstawowej w Strzybodze od nowego roku
szkolnego.

Radny Nowakowski - czy tobicie analize na podstawie 50O +

dzieci które w przyszłości mogłyby chodzić do której ze szkół na terenie i
jak wyglądałaby ta frekwencja ? - Wójt - na chwilę obecną jest 29 dzieci
które niedługo rozpoczną obowiązek szkolny czy wczesno przedszkolny.
Niektóre z dzieci zalrtieszkują na terenie gminy ale zameldowane są w
mieŚcie i w młiry,ku z Ęm uczęszczają do miejskich szkól. Także zawsze
jest ryzyko, Że czeŚć dzieci pójdzie do miejskich szkół, dlatego też od,
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raz"u w StrzYbodze niebędzie klas 1-8 bo nie ma sensu. Jest na to 5 lat,
a po utworzeniu przedszkola będzie powoli wprowadzać się pierwsze
klasy.

Na dzisiejszą sesję została przygotowana uchwała w nlviry,L<u z
Przebudową sieci szkól, skonsultowana z kuratorium. Zostały zmienione
obręby Trzcianna i strzyboga. wójt zaznaczył, że zgodnie z ustawą na
utworzenie S-io klasowej szkoły podstawowej mamy 5 lat. w zwiry,ku z
cZYm Radni wsPÓlnie zadecydowali o utworzeniu Szkoły Podstawowej w
strąybodze rla miejscu obecnego gimnĘum. Analizując, w szkole w
strzybodze zostartą 3 klasy gimnazjum idące starym programem. od
września odchodzą dwie klasy gimnazjum i wprowadzić będzie można 7
i 8 klasę. z każdym rokiem wprowadzać będziemy pozostałe klasy wrazz powolnym wyprowadzaniem obecnych klas gimnazjum. co do
nauczycieIi, przy takiej formie w jakiej będziemy wygaszać gimnazjum i
powoli wprowadzać podstawówkę nauczycieli wystarczy. warunek jest
jeden żeby stworzyć oddział przed,szkolny. od,dzial przedszkolny
WYmaga PrzYgotowania lokalowego. Wójt rozvłaża talże stworzenie
Pr5rwatnego Przedszkola w Strzybodze, które pozwoli na zmniejszenie
kosztów młiaganych z utwo rzeniemtakiego oddziału.

Ad. dlnformac_ja o realizacji zadań ujętych w Gminnymprogramie profilaktyki i Rozwiąz5twania problemów
Alkoholowych otaz przeciwdziałania Rozpowszechniąniu
Narkotyków w 2015 roku.

Informację Przedstawiła pani Sylwia Pijanka Sekretarz Gminy orazczłonek GKRPA. Informacja stanowi załqóznlk nr 5 do niniejszego
protokołu.

Ad. 7Informacja o stanie realizacji inwestycji i remontów
zaplanowanych do wykonania w 2016 roku.

Informację przedstawiła pan wójt. Informacja stanowi załqcznlknr 6 do niniejszego protokołu.

Ad. 8 zapoznanie z uchwałą Regionalnej lzby obrachunkowej w
sprawie opinii dotyczącej projektu budżetu gminy na 2o16 rok.
przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła radnym, sołĘsom i

przybyłym gościom trzy uchwały z Regionalnej lzby obrachunkowej w
Łodzi:

Uchwała Nr 111136612016 Składu Orzekającego
Obrachunkowej w Łodzi z dnia 20 grudnia 2O16 r.

Regionalnej lzby
w sprawie opinii
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doĘczącej projektu budzetu Gminy Nowy Kawęczyn na 2oI7 rok
uchwała stanowi załqcznlk nr 7do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr 1111367 12016 Składu Orzekającego Regionalnej lzby
Obrachunkowej w Łodzi z dnia 20 grudnia 2016 roku w sprawie opinii
doĘczącej moŻliwości sfinansowania planowanego deficytu budzetowego
Gminy Nowy Kawęczyn w 2017 roku - Uchwała stanowi załqcznik nr 8
do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr 111136812016 Składu orzekającego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Łodzi z dnia 20 grudnia 2016 roku w sprawie opinii
do Projektu uchwały rv sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata
2oI7 - 2023 Gminy Nowy Kawęczyn - Uchwała stanowi załqcznlk nr 9
do niniej s zego protokołu.

Ad. 9 odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia
budżetu gminy na 2017 rok.

przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekĘ uchwał w
następujących sprawach:

w sprawie uchwalenia budżetu gminv na 2017 rok

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przy jęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 15 głosami ,zł przy O głosach ,przeciw" oraz O głosach
,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXt//t.20l2Dt.? - która stanowi
załqcznlk nr 70 do niniejszego protokołu.

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognoąv Finansowej Gminy Now.v
Kawęcryn na lata 2OI7 -2023

przewodnicząca Rady Gminy zarządziŁa głosowanie w sprawie
przy jęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 15 głosami ,z* przy 0 głosach ,przeciw" oraz O głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXt//1t9l20t7 - ktora stanowi
załqcznlk nr lJ do niniejszego protokołu.
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Ad. 70 Rozpatrzenie projektów uchwał i ich przyjęcie tub
zajęcie stanowiska.

przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekĘ uchwał w
następujących sprawach:

1. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu
skierniewickieeo

przewodnicząca Rady Gminy zarządziŁa głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 15 głosami ,za" przy 0 głosach ,przeci:w" oraz o głosach
,,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXV/ l2tl2ol7 - która stanowi
załqcznźk nr 72 do niniejszego protokołu.

2. w sPrawie proiektu dostosowania sieci szkół podstaworłłvch i
qimnazjum do noweqo ustroju szkolneqo

przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie
przyjęcia proj ektu Uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w
posiedzeniu - 15 głosami ,za" przy o głosach ,przeciw" otaz o głosach
,wstrzymujących" podjęła Uchwałę Nr XXl//l22l2ol? - ktora stanowi
zclqcznźk nr l3 do niniejszego protokołu.

wójt prosił panie dyrektorki o sporządzenie wstępnych arkuszy
organizacYjnYch na przyszłe lata. Ma to pomóc w przyszŁych działaniach
alliry,anYch z wdraŻaniem reformy zaraz po przedstawieniu wskaźników
oraz subwencji oświatowej.

Radng Palłląk opuścił posiedzenie o godz. 12.55

Ad. 7 7 InterpelacJe, zapgtanla radngch orqz ulolne
unioskl.

Radna Grzejszczak w zvłię,I<lt ze zgłoszonym zapytaniem ptzez
Pana Wiesława Grabowskiego na poprzedniej sesji, chciałaby uzupełnić
informacje na temat nieruchomości przekazanych do sprzed aży w 2016
roku. Do sprzedłĘ przekazanych było 7 działek: 5 w formie
bezprzetargowej w cenach 10 180,00 zł, 3 820,00 zN, 19 43o,0o zł,
I 45o,oo zł, 1 460,00 zł oraz dwie w formie sprzed,aĘ przetargowej w
kwotach 41 850,00 zł i 48 340,00 zŁ. obydwaprzetargi nie doszły do
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skutku. Jeden z powodu braku kandydatów, drugi z uwagi na wejście w
Ęcie nowych przepisów blokujących sprzedaż. pozostała sprzed,aż
odbYła się w formie bezprzetargowej. NiesteĘ jedna z działęk równiez
nie została nabyta ze względu na odstąpienie klienta z :uwagi na wysoką
cenę ustalona przez rzeczoznawcę (3 820,0Ozł).
Dokładny wkaz nieruchomości przekazanych do sprzedaĘ ich
powierzchnia, numery ksiąg wieczysĘch otaz połozenie znajduje się na
stronie gminy www.ugkaweczyn.pl.

kierownik wysocki przekazał soł§lsom pismo od Inspekcji
Weterynaryjnej Powiatowego Lekarza Weterynarii w Skierniewicach
doĘczące wysoce zjadliwej grypy ptaków. przekazał sołĘsom listę, na
której mają zostać wpisani wszyscy mieszkańcy posiadający PTAKI w
Ęm drób i tak stworzoną listę przekazać do lJrzędu Gminy jak
najszybciej.

Ad. 72 Ząkończenle obrąd,.
przewodnicząca Rady wobec zreaLizowania porządku obrad,

o godz. 13.00 zamknęła xxv sesję Rady Gminy w Nowym Kawęczynie.

protokołowała:

Katarzy4e §awicka
XX-ł--
Referent

Przewodniczyła:

Przewod rriczĄca }6dy Gminy
* n"*rTffiIęczynie

MałgorŻata Meszką
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